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Protokół nr XXVIII/2021 

z posiedzenia XXVIII Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytym w dniu 28 września 2021 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

 

28 września 2021 roku o godzinie 15:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się 

XXVIII Sesja Rady Gminy Wapno.  

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Piechowiak otworzył XXVIII Sesję Rady Gminy 

Wapno i przywitał przybyłych na posiedzenie radnych i zaproszone osoby.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja (93,3%). 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Maciej Kędzierski  

Sekretarz Gminy – Marika Kosmowska  

Skarbnik Gminny – Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum. Rada Gminy jest 

władna do podejmowania prawomocnych decyzji (nieobecny Radny Mariusz Łasut).  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował dodanie punktów do porządku obrad, który 

z proponowanymi zmianami ukształtował się następująco:  

Porządek obrad: 

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

4) Informacja o stanie bezrobocia w gminie, formy aktywizacji rynku pracy.  

5) Informacja na temat statystyk z działalności OSP z terenu Gminy Wapno.  

6) Informacja z przebiegu dożynek.  

7) Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku.  

8) Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych  

i prawnych (stan ściągalności podatków i opłat).  
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9) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla 

Gminy Wapno.  

10) Podjęcie Uchwały nr Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

w Gminie Wapno.  

11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 

Durowo o uznanie za ochronne lasów położonych na terenie Gminy Wapno i będących 

w zarządzie Nadleśnictwa Durowo.  

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu 

finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu.  

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 

121/3 obręb Srebrna Góra). 

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 

121/7 obręb Srebrna Góra). 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030.  

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 

rok.  

17) Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi na Wójta Gminy Wapno.    

18) Oświadczenie Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia woli sprzedaży udziałów w Spółce 

Międzygminne Składowisko Odpadów Komunalnych w Toniszewie Sp. z o. o. 

19) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

20) Wolne wnioski i informacje. 

21) Zakończenie sesji.  

Radni do zaproponowanego porządku nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  
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Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” przyjęła przedstawiony 

porządek obrad. 

 

Ad. 3.  

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy.  

Uwag nie było.  

 

Ad. 4.  

Informacja o stanie bezrobocia w gminie, formy aktywizacji rynku pracy. Przewodniczący 

Rady poprosił o omówienie treści Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego p. Leszka Baczyńskiego. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 5.  

Informacja na temat statystyk z działalności OSP z terenu Gminy Wapno – Przewodniczący 

Rady poprosił o omówienie tematu Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego p. Leszka Baczyńskiego. Przewodniczący przedstawił informację, sporządzoną 

przez Zastępcę Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego p. Sylwię Repczyńską i stanowi ona 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Wójt: Zgodnie z tym, o czym mówiłem na posiedzeniu komisji w dniu 21.09.2021 r., chciałbym 

lokować w sprzęt, tam gdzie jest zasób osób a ten jest w OSP Rusiec i OSP Stołężyn. 

W związku z tym w niedalekiej przyszłości przedstawię Państwu propozycję wymiany aut 

średniej wielkości w tych dwóch jednostkach. 

 

Ad. 6.  

Informacja z przebiegu dożynek.  

Wójt: w Gminie Wapno dożynki są częścią tradycji i uważam, że są potrzebne. Oczywiście 

wszystko się udało dzięki zaangażowaniu wielu osób, przede wszystkim Sołtysów Gminy 
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Wapno, Pań z Kół Gospodyń Wiejskich oraz osób zabezpieczenia technicznego, którym w tym 

miejscu bardzo dziękuję. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 7.  

Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku.  

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu 

budżetu za I półrocze jest pozytywna (załącznik nr 6 do protokołu), a następnie przedstawiła 

informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy Wapno za I półrocze 2021 roku. 

Zarządzenie z wykonania budżetu za I półrocze, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 8.  

Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych  

i prawnych (stan ściągalności podatków i opłat). Dane przedstawiła Skarbnik Gminy p. Monika 

Dobroniecka i stanowią one załącznik nr 8. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Czy Kwota 16 000 zł ostatecznie wpłynie do budżetu Gminy czy nie? 

Skarbnik: Kwota 16 000 zł dotyczy głównie ostatniej raty za śmieci, a upomnienia wystawiane 

są kwartalnie, na pewno nic nie przepadnie, wszystko staramy się egzekwować. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 9.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla 

Gminy Wapno.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego p. Leszek Baczyński, 

przedstawił opinię z łączonego posiedzenia Komisji, na temat projektu uchwały. Opinia jest 

pozytywna. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. Rada liczy 15 

radnych.  
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W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021 dla Gminy Wapno stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla Gminy Wapno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 10. 

Podjęcie Uchwały nr Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

w Gminie Wapno.  

Podinspektor Iwona Rozmarynowska przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli w Gminie Wapno stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli w Gminie Wapno 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 11.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 

Durowo o uznanie za ochronne lasów położonych na terenie Gminy Wapno i będących 

w zarządzie Nadleśnictwa Durowo. 

Projekt uchwały omówili pracownicy Nadleśnictwa Durowo p. Barbara Thomas-Trybus 

i p. Krzysztof Roth. Pan Krzysztof Roth wyjaśnił, że do tej pory na terenie naszej Gminy 

nie było lasów uznanych za ochronne, obecnie podczas tworzenia nowego Planu Urządzenia 

Lasu na kolejne 10 lat, zweryfikowano stan lasów ochronnych i zdecydowano włączyć do nich 

lasy z terenu Gminy Wapno. Przyczyną takiego stanu rzeczy jest fakt, że zakwalifikowano 

w tych lasach siedliska przyrody tzw. cenne, innymi słowy mające szczególne znaczenie 

przyrodniczo naukowe. Z praktycznego punktu widzenia nie przyniesie to żadnych obostrzeń 

np. w postaci zakazu wstępu do lasu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 11 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów 3. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zaopiniowania 

wniosku Nadleśnictwa Durowo o uznanie za ochronne lasów położonych na terenie Gminy 

Wapno i będących w zarządzie Nadleśnictwa Durowo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 11 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Durowo o uznanie za ochronne lasów 

położonych na terenie Gminy Wapno i będących w zarządzie Nadleśnictwa Durowo. Uchwała 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 12.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu 

finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu.  
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Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy p. Marika Kosmowska i stanowi on załącznik 

nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny M. Szumann: rozumiem, że sformułowanie „klub sportowy” zostało utworzone na 

potrzeby uchwały, czy o dotacje może się ubiegać stowarzyszenie lub inne podmioty? 

Sekretarz: tak „klub sportowy” to sformułowanie „techniczne”, a o dotacje mogą ubiegać się 

również inne podmioty. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia 

warunków tworzenia i trybu finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie sprzyjania 

rozwoju sportu stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu finansowania zadań własnych Gminy 

Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 13.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 121/3 

obręb Srebrna Góra). 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  
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Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno 

(oznaczona numerem 121/3 obręb Srebrna Góra) stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 121/3 obręb Srebrna Góra). 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad.14. 

 Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 121/7 

obręb Srebrna Góra). 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Wapno 

(oznaczona numerem 121/7 obręb Srebrna Góra) stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Wapno (oznaczona numerem 121/7 obręb Srebrna Góra). 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
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Ad.15.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

Projekt Uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. Monika Dobroniecka, stanowi on załącznik 

nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030 stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-

2030.Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad.16. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 

rok. 

Projekt Uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. Monika Dobroniecka, stanowi on załącznik 

nr 26 do uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  
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Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu na 2021 rok stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad.17. 

Podjęcie Uchwały rady Gminy Wapno w sprawie rozstrzygnięcia skargi na Wójta Gminy 

Wapno.    

Projekt Uchwały omówił Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Sławomir 

Wlizło, który poinformował, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji po zapoznaniu się ze 

sprawą oraz wysłuchaniu strony oskarżonej – odrzuciła skargę na Wójta Gminy Wapno. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: czy wnosząca skargę była obecna na posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji? 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: nie, nie była.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie rozstrzygnięcia 

skargi na Wójta Gminy Wapno stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia skargi na Wójta Gminy Wapno Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Ad.18. 

Podjęcie oświadczenia Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia woli sprzedaży udziałów 

w Spółce Międzygminne Składowisko Odpadów Komunalnych w Toniszewie Sp. z o. o. 

Przewodniczący Rady Gminny oddał głos Pani Sekretarz Marice Kosmowskiej 
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Sekretarz: spółka, która chce od gminy wykupić udziały, zwróciła się do Pana Wójta z prośbą 

o dokument, który będzie potwierdzał fakt, że Państwo na komisji wyrazili wolę rozpoczęcia 

procedury związanej ze sprzedażą udziałów w Spółce Międzygminne Składowisko Odpadów 

Komunalnych w Toniszewie Sp. z o. o. dlatego przygotowałam projekt tego oświadczenia 

i zostało ono dodane do porządku obrad. 

Wójt: chciałbym dodać, że podjęcie tego oświadczenia na ten moment nie oznacza sprzedaży 

udziałów, umożliwi nam ono na dalsze rozmowy oraz poznanie szczegółowych planów 

oferenta. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w oświadczenia.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 14 radnych.  

Nieobecny 1 radny. 

Za uchwałą głosowało 14 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Oświadczenia Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia woli 

sprzedaży udziałów w Spółce Międzygminne Składowisko Odpadów Komunalnych 

w Toniszewie Sp. z o. o. stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 14 głosami „za” podjęła Oświadczenia Rady 

Gminy Wapno w sprawie wyrażenia woli sprzedaży udziałów w Spółce Międzygminne 

Składowisko Odpadów Komunalnych w Toniszewie Sp. z o. o. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad.19.  

Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy oraz o działalności między sesjami 

i podjętych zarządzeniach.  

Informację przedstawił Wójt Gminy Wapno, poinformował o podjętych zarządzeniach 

i realizowanych uchwałach.  

Informacje stanowią załącznik nr 33 i nr 34 do protokołu.  

Ponadto w okresie międzysesyjnym:  

- podejmowanie działań związanych z rekultywacją terenu, 

- udział w spotkaniu z Wojewodą Wielkopolskim Michałem Zielińskim oraz Prezes Zarządu 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu Jolantą 

Ratajczak oraz otrzymanie promesy, 
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- udział w uroczystościach związanych z rozpoczęciem roku szkolnego, 

- udział w zebraniach wiejskich w niektórych Sołectwach Gminy Wapno. 

 

Ad. 20.  

Wolne wnioski i informacje:  

 Przewodniczący Rady Gminy Wapno, odczytał wniosek, który wpłynął do biura rady 

w dniu 26.09.2021 r. od Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie. W związku z krótkim 

czasem od momentu wpłynięcia wniosku do Sesji, wniosek zostanie przekazany do 

rozpatrzenia podczas najbliższej komisji. Przewodniczący poprosił Radnych 

o przesyłanie materiałów do kolejnego numeru Biuletynu; 

 Skarbnik Gminy przekazała informację, że od 13.10.2021 r. wzrastają koszty 

upomnienia z kwoty 11,60 zł do kwoty 16,00 zł. Koszty te doliczane są przy każdym 

upomnieniu dotyczącym podatku i opłat lokalnych np. śmieci, dlatego zaapelowała do 

Państwa Radnych i Sołtysów, aby rozpowszechnili tę informacje wśród Mieszkańców; 

 Radny M. Szumann: chwiałbym zapytać, na jakim etapie jest wniosek o reorganizacje 

ruchu na ulicy Dąbrowskiego? 

Wójt: na podstawie informacji, które przedstawił mi Pan Wojciech Maćkowiak wniosek 

został przesłany do zatwierdzenie przez Starostę Powiatowego; 

 Radny A. Szymanik: z czego wynikają podwyżki kosztów upomnień? 

Skarbnik: są one wynikiem zmiany rozporządzenia Ministra Finansów, gdzie wprost 

jest napisane ile one wynoszą. 

 

Ad. 15. 

Wobec zrealizowania porządku obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący 

Rady dokonał jej zamknięcia.  

 

Protokołowała: 

Iwona Rozmarynowska  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:00.  

Zakończenie sesji o godz. 16:15                                

                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Wapno 

      /-/ Radosław Piechowiak 

 


